

SALUTE TO OUR NATION BUILDERS YOU DESERVE THIS SPECIAL REWARD!



**Every Tuesday from 1 July 2019 to 31 December 2020
for MERDEKA GENERATION only**

Simply make a purchase on every Tuesday at Sheng Siong Supermarket, present your Merdeka Generation Card as proof of identity to the cashier upon payment and 3% special discount* will be awarded within the spending limit of \$200 per receipt for eligible customers.

*(1) Excluding infant formula milk powder, tobacco & alcohol products, parking coupons, phone cards and Sheng Siong Shopping Vouchers (2) The discount is applicable to Singapore citizens only (3) We reserve the right to alter any terms and conditions without prior notice.



SHENGSIONG

... all for you!

向劳苦功高的立国一代致以至高敬意
你们理当应得这个特殊的奖励！



从2019年7月1日至2020年12月31日止，每逢星期二
立国一代皆可享有此优惠。

每逢星期二到昇菘超市购物，在结账时出示您的立国一代卡以兹证明，即可享有这项3%折扣优惠*。此折扣的最高消费顶额以单一收据200新元为限。

* (1) 婴幼儿配方奶粉、烟、酒、停车固本、电话卡及昇菘礼券除外 (2) 此项折扣优惠仅限新加坡公民 (3) 我们保留随时更改任何条件及规则的权利，恕不另行通知。

 **昇菘超市**
...全是为了你!